
Vergadering van het BVVF-bestuursorgaan van 14 november 2023 

Aanwezig: Olivier Georis, Jean-Yves Squifflet, Patrick Brison, Bram Declercq, Lieven Paulissen,  
Dirk Jordens, Frédéric Tétart, William Sterckx, Pierre Balthazar, Julien Colle,  
Jean Solon (notulen). 

Verontschuldigd: Bram Jordens, Robin Lefebvre. 

Noodvalscherm-opleiding 

Patrick reisde naar Engeland om een training voor parachuteplooiers te observeren.  

De opleiding omvat veel praktijk en dan moet men nog eens 20 parachute-installaties doen (in het 
harnas) gevolgd door een examen van 4 tot 5 uur (2 of 3 installaties) voordat men de kwalificatie 
behaalt. Daarna moet men per installatie een document invullen om de kwalificatie te behouden.  

Tijdens het jaarlijkse overleg met de verzekeraar zal worden nagegaan of het mogelijk is om de 
aansprakelijkheid van parachuteplooiers (en installateurs) te verzekeren in het kader van het BVVF-
contract, daarbij wijzend op de verhoogde veiligheid van de implementatie van een dergelijk systeem in 
België. 

De Commissie Veiligheid een voorstel doen voor een tekst over het systeem dat zou ingevoerd kunnen 
worden. 

Bestuurders zullen ook clubs bevragen om te zien of er vraag is naar dit soort kwalificaties en diensten. 

Het Bestuur besluit Patrick € 764 te vergoeden voor zijn reis- en verblijfkosten. Patrick stuurt zijn 
onkostenformulier naar Jean hiervoor. 

Lier Avia Airsport 

De club Avia Airsport van Bevekom is van plan om een nieuwe lier aan te schaffen, hun lieren zijn meer 
dan 30 jaar oud. De prijzen beginnen bij 25.000 € en de club vraagt financiële hulp om deze aankoop in 
het voorjaar van 2024 mogelijk te maken. Het Bestuur stelt dezelfde interventie voor als destijds voor de 
club Jan Van Gent en om hiervoor 1.000 euro op te nemen in de begroting 2024, wat 5 jaar op rij moet 
worden voorzien.  

Dit bedrag wordt uitbetaald zodra de lier is aangeschaft en het Bestuur vragen een tegendienst, 
bijvoorbeeld een demonstratiedag op hun veld of een ander veld. 

Omkadering nationaal team en jonge wedstrijdpiloten  

Maxime Bellemin stelt zichzelf voor om coach van het nationale team te worden na een verzoek en 
contact met de wedstrijdpiloten op het BPO te Krushevo. De Bestuurders willen weten welk budget 
hiervoor nodig is voordat ze een beslissing nemen, dit wordt verder uitgezocht. Eventueel zou men 
kunnen beroep doen op het geld op de BPO/BAPO-rekening. 

Maxime biedt ook aan om te helpen bij het opzetten van een omkadering voor jonge wedstrijdpiloten. 
Ook hier dient men een  idee te hebben van het budget voordat men verder kan gaan. We moeten ook 
zien of dit geen andere initiatieven zoals de XIX doorkruist. Olivier en Frédéric informeren zich. 

Debriefing LFA GOLF-meeting 

Olivier doet verslag van de vergadering. De GAA's worden één enkele transpondervrije zone, van 4500 
ft/AMSL tot FL65 en van 11.00 uur tot SS. 

Alle betrokken partijen zijn het erover eens dat het eenvoudiger en veiliger wordt.  

Overigens moet men nog wel de GAA-licentie behalen en voldoen aan de overige voorwaarden die nu al 
van kracht zijn. Er wordt geacht op de publicatie in de AIP of AIP Sup. 

Anderzijds doemde er een nieuwe dreiging op aan de horizon, het leger wil grote zones om oefeningen 
met drones uit te voeren in de regio van Elsenborn, waar twee nieuwe TSA's zouden komen voor "een 
bepaald aantal dagen per jaar". Een extra vergadering is gepland in januari om tot een akkoord te 
komen tussen het leger en de andere partijen, waaronder de KBAC die ons vertegenwoordigt. 

Olivier zal contact opnemen met de afgevaardigde van de KBAC en de Franstalige zweefvliegfederatie 
om vóór de vergadering af te stemmen. 
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Lier La Roch'Ailes 

Frédéric neemt terug contact op met Frédéric Heurion om te weten te komen of Touch the Sky deze lier 
overnam. 

Anders kan Frédéric de lier naar Bram vervoeren. 

BPO Sport 

Nog steeds geen definitief nieuws over de organisatie van een aparte BPO Sport-kampioenschap, Jean-
Yves wacht nog steeds op nieuws. Olivier zal contact opnemen met Thibault Voglet om de uiterste 
datum te weten te komen waarop beslist moet worden welke wedstrijd de Belgische kampioen in de 
Sport-klasse mag aanduiden. 

GAA-opleiding en examens 

Bram en Lode (Spruyt) gaan cursussen en examens organiseren voor de GAA-licenties. 

Olivier stuurt Bram een zweefvliegcursus om de relevante delen eruit te halen. 

Olivier zal ook een artikel schrijven over de nieuwe GAA's voor de Fly (van volgende lente). 

AIDA-databank 

Lieven is in contact op met de technisch verantwoordelijke om deze database te integreren op de BVVF-
site, Jean betaalt de installatiekosten zodra hij de factuur ontvangt. 

Fly 

Ontvangen artikels: 

- Aankondiging van de parachutewerpdag van de Pickup-club. 

- Thierry Moreau: P.L. competitie + Belgisch P.L. Kampioenschap 

- Patrick: Handicar-cursus. 

- Update Paracheck. 

- Patrick: training parachutevouwen. 

- Try to Fly. 

Nog te ontvangen: 

- Quentin: BPO. 

- Olivier: radiolicentie. 

- Bram: vliegen aan zee. 

- Olivier: regionalisering van de federatie. 

Verschijningsdatum begin december, de artikels zouden zo snel mogelijk bij Jean moeten aankomen.  

Algemene Vergadering 

- Olivier heeft Tom van Dorlodot gecontacteerd voor een presentatie, Tom is bereid om te komen als hij 
dan in België is. 

- We moeten de club van La Roch'Ailes en Philippe Broers uitnodigen om hen te bedanken voor de 
nieuwe ZO-vliegplaats. 

- William zal aan Avia Airsport vrijwilligers voor de bar en snacks (de winst is voor de club) vragen. 
William zal het antwoord zo snel mogelijk doorgeven zodat Jean evt. andere clubs kan contacteren. 

Brevetten / Opleidingen 

- Roby Houssa behaalt zijn brevet van Observator parapente. 

- Pierre Etienne behaalt zijn brevet van Observator parapente. 

- Pierre Etienne krijgt toestemming om met een Duovluchten uit te voeren op de 7-Meuses. 

- Alexandre Bancel kan beginnen met het deel leshelling van zijn opleiding voor het brevet van 
Hulpmonitor parapente bij Imala Parapente. 
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CIVL 

Bram vertelt over het Wereldkampioenschap klasse "Sport" dat de CIVL wil organiseren maar dat veel 
weerstand ondervindt van veel federaties die het te vroeg vinden. 

Volgende vergaderingen  

- 19 december om 19u30 in Zaventem tijdens een eindejaarsmaaltijd in de Be-Burger te Zaventem. Jean 
zal reserveren. 

- 16 januari 2024 om 19:30 uur via Zoom. 

Verslaggever: Jean. 


